
Sognefogedparkens Grundejerforening. 

 

                                                          Faxe Ladeplads d. 12. september 2012 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 10. september 2012.  

 

Tilstede: Hanne Prytz, Erling Juhl, Steen B. Johansen, Annette Boas Thygesen og 

Jette Hartman Jacobsen. 

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 13. august 2012.  

 

Godkendt og underskrevet. 

 

2. Behandling af indkomne tilbud på vedligeholdelse af fællesarealet. 

 

A: Tilbud på fornyelse af 2 årig kontrakt. 

 

-Ny pris 40.250 kr. pr. år inkl. moms. 

-Beskæring af træer 9.312,25 kr. inkl. moms. 

-Timepris ved ekstra mandetimer 500 kr. inkl. moms. 

-Timepris ved ekstra maskine time 625 kr. inkl. Moms. 

 

Annette melder tilbage til Bjarne Fris og siger ja tak til tilbuddet. 

 

B: Tilbud på øvrige vedligeholdelses opgaver. 

 

Græsudfoldnig bag Hybenvej 5 og 7.                     9.500 kr. ex. moms 

Beskæring af træer                                                  7.450 kr. ex. moms 

Fjernelse af misvækst                                                 900 kr. ex. moms 

Optagning af buske mod Gartnerparke                    1.350 kr. ex. moms 

Beskæring af plantebælte mel. Slåenvej og Fauerbyvej (Slåen skæres en 

tredjedel ned og flishugges)                                     14.400 kr. ex. moms 

Vintersprøjtning i busketter                                        4.700 kr. ex. moms 

 

Annette og Erling undersøger om stien mellem Slåenvej og Fauerbyvej 

(Frøstien) er vores. Er den det, har bestyrelsen besluttet at få beskåret 

plantebæltet ind mod Slåenvej. 

 

Vi har yderligere besluttet at få vintersprøjtet busketter, da de lider p.g.a. meget 

græs/ukrudt imellem, og får fjernet misvækster. 

 



3. Opsætning af bænk på højen: Steen har indkøbt bænken pris 2.000 kr. Vi har 

lavet aftale med Benny fra Kjær`s byggeservice om opsætning. 

Kontingentbetaling: Alle har nu betalt. 

Manglende tilslutning til generalforsamling: Hanne foreslår at vi tager 

billeder af udviklingen/vedligeholdelsen af fællesareal og ud fra dem 

gennemgår vores tanker, arbejde og planer. 

Præcisering af status for Blåbærvej: Steen har talt med Claus Madsen 

omkring problemstillinger med Blåbærvej. Han har henvist til Maria 

Rasmussen. Steen kontakter Maria. 

 

4. Evt. 

 

Benny (Kjær`s byggeservice) fælder infoskab på lille fællesareal på Slåenvej. 

Det er grimt, slidt og bliver ikke brugt. 

Erling foreslår at lille sti mellem Gartnerparken og Blåbærve lukkes med evt. 

nogle sten. Dette fordi posten og andre kører igennem med bil. Hanne forsøger 

en snak med posten først. 

 

Næste møde d. 1. november kl. 18 hos Erling Blåbærvej 35. 

 

 

 

 

Jette Hartman Jacobsen 

Sekretær 

 

 

 

 

 


